

No. 36500

January 14, 2016

Le 14 janvier 2016

Coram: McLachlin C.J. and Moldaver and Gascon JJ.

BETWEEN:

British Columbia Teachers' Federation, on behalf of all members of the British Columbia Teachers' Federation

Applicant

- and -

Her Majesty the Queen in Right of the Province of British Columbia

Respondent

JUDGMENT

The motion for leave to intervene of the Hospital Employees' Union is dismissed without costs and without prejudice to its right to apply for leave to intervene in the appeal. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for British Columbia (Vancouver), Number

Coram : La juge en chef McLachlin et les juges Moldaver et Gascon

ENTRE :

British Columbia Teachers' Federation, au nom de tous les membres de la British Columbia Teachers' Federation

Demanderesse

- et -

Sa Majesté la Reine du chef de la province de la Colombie-Britannique

Intimée

JUGEMENT

La requête pour permission d'intervenir par le requérant, Hospital Employees' Union, est rejetée sans dépens et sous réserve de son droit de demander l'autorisation d'intervenir dans l'appel. La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de la Colombie-Britannique (Vancouver), numéro

No. 36500

CA41560, 2015 BCCA 184, dated April 30, 2015, is granted with costs in the cause.

CA41560, 2015 BCCA 184, daté du 30 avril 2015, est accueillie avec dépens selon l'issue de la cause.

C.J.C.
J.C.C.